
تیم ملی امید در حالی به دو رقابت مهم پیش رو نزدیک می شود که در حال حاضر 
بزرگ ترین دغدغه ســـرمربی این تیم همکاری باشگاه ها با این تیم است. امیدها 
باید در اولین گام مقدماتی المپیک در ازبکستان را پشت سر بگذارند و سپس در 
بازی های آسیایی هانگژو با رقبای آسیایی برای موفقیت در این رقابت ها تلاش کنند. 
با این حال فعلا همه نگرانی عنایتی عدم تکرار سریالی است که طی ادوار گذشته 
همواره ناکامی تیم ملی امید را در پی داشته است. درخصوص برنامه های آتی تیم 
امید و اتفاقات مرتبط با این تیم دقایقی با رضا عنایتی، سرمربی تیم ملی امید به 

گفت وگو نشستیم که متن آن را در ادامه می خوانید. 

صحبت را از آخرین وضعیت امیدها آغاز کنیم. از تیم ملی امید چه خبر؟
خبر خاصی نداریم. بچه ها تحت اختیار باشگاه های خود هستند. ان شاءالله بتوانند در 
باشـــگاه های خود بازی کنند و امیدوارم با یک روحیه خوب بیایند و به اردوهای بعدی ما 

اضافه شوند. البته کارمان فوق العاده سخت است. 

در ادامه مســـیر بازی های آســـیایی را مسیر ســـخت تری می بینید یا انتخابی 
المپیک را؟

هدف گذاری ما اول روی بازی های مقدماتی المپیک است. بالاخره بازی های مقدماتی 
به خاطر هم گروهی با ازبک ها کار ما را سخت کرد. خودتان می دانید این تیم شرایط بسیار 
خوبی در رده های پایه دارد و میزبان این رقابت ها هم محسوب می شود. با توجه به اینکه یک 
تیم بیشتر نمی تواند صعود کند کارمان سخت تر می شود. با این حال تمام تفکرمان این 
است که به سلامت از این مرحله صعود کرده و مقداری بارمان را سبک کنیم و سپس روی 
بازی های آسیایی تمرکز کرده تا در این رقابت ها هم حرف هایی داشته باشیم. این در حالی 

است که بازی های آسیایی یک رقابت خارج از برنامه برای فوتبالی ها به شمار می رود. 

این صحبت شما یعنی اینکه چون تطابقی با فیفا دی ندارد کار سخت می شود؟
بله درســـت است و همین اتفاق فوق العاده کارمان را دشوار می کند. امیدوارم برای این 
رقابت ها بتوانیم همه بازیکنان مان را در اختیار داشته باشیم و این می طلبد تا باشگاه ها 
با ما همکاری کنند که امیدوارم این اتفاق بیفتد. برای یک ماه هم که شده همه باید دست 
از تفکرات عجیب و غریب در قبال تیم امید بردارند و همه به منافع ملی فکر کنیم تا در 
این یک ماه بتوانیم با امیدها اتفاقات بزرگی را رقم بزنیم. البته می دانم این موضوع برای 
باشگاه ها سخت است به خصوص حضور در بازی های آسیایی اما اگر عرق ملی داریم و 
همواره درباره منافع ملی صحبت می کنیم باید دست به دســـت هم بدهیم. در عمل هم 
پای کار باشیم تا بتوانیم از همه ظرفیت خود چه در بازی های مقدماتی المپیک و چه در 
بازی های آسیایی استفاده کنیم؛ هرچند برای انتخابی المپیک چون این رقابت ها در بازه 
زمانی فیفادی برگزار می شود مشکلی با باشگاه ها نخواهیم داشت، اما برای بازی های 
آسیایی می طلبد تا باشگاه ها با ما همکاری کنند و اگر این اتفاق نیفتد واقعا هیچ کاری 

از دست هیچ کس برنخواهد آمد. 

به نظر می رسد بعد از بازی های آسیایی دیگر تیم امید برنامه خاصی که تطابق 
با بازی های لیگ برتر داشته باشد ندارد. 

بالاخره برخی مواقع بعضی اتفاقات غیرقابل پیش بینی می افتد. به طور مثال کسی فکرش 
را نمی کرد بازی های آسیایی در فیفادی نباشد و این مقداری کار را سخت کرد، اما بیاییم 
برای منافع ملی و آبروی فوتبال ملی یک مقدار ریزتر فکر کنیم. باید همکاری صورت بگیرد، 

چون بازیکنانی که ما داریم اکثرا بازیکنان فیکس باشگاهی نیستند و آنهایی هستند که 
دارند با تیم های باشگاهی خود تمرین می کنند و مطمئنم بعد از این رقابت ها شرایط شان 

بهتر هم خواهد شد. 

مثل رقابت های قهرمانی غرب آســـیا که بازی خیلی از آنها به چشـــم آمده و با 
تیم های بزرگی مثل استقلال قرارداد امضا کردند. 

بله، دقیقا همین اســـت. بعد از چند روز که تیم را تشـــکیل دادیم و پس از شرکت در جام 
غرب آسیا دیدید که چه اتفاقی برای بازیکنان جوان ما افتاد و بیشتر آنها با شرایط خوب 
جذب باشگاه های بزرگ شدند و مطمئن باشید سعی می کنیم در بهترین شرایط هم برای 
بازی های هانگژو و همچنین برای بازی های مقدماتی المپیک در ازبکستان با شرایطی بهتر، 
بازیکنان را تحویل باشگاه ها دهیم تا آنها هم بتوانند به نحو احسن از این افراد استفاده لازم 

را برده و نفعش را ببرند و این می تواند یک اتفاق خیلی خوب باشد. 

برای فیفادی ها بعدی برنامه دارید؟
برای تمامی فیفا دی های بعد از بازی های آســـیایی برنامه داریم و برنامه ریزی لازم انجام 
شده و برنامه ما کامل و آماده است، اما همه آنها بستگی به عبور از مرحله اول رقابت ها در 
ازبکستان دارد تا بتوانیم آنها را اجرایی کنیم. در غیر این صورت نه بازی وجود دارد و نه کار 
خاصی داریم و عملا آن فیفادی ها به درد نخواهد خورد. ما حتی برای اردوهای خارجی و 
بازی های دوستانه خارجی برنامه ریزی کردیم و معتقدم تیم امید ما باید همیشه با اردوهای 
خارجی آماده شود و ما نمی توانیم اردوی داخلی برگزار کنیم و برویم با باشگاه های خودمان 
بازی کنیم. ما تمام تمهیدات را اندیشـــیدیم و تمام بازی هایی که قرار است بعد از صعود 

احتمالی در فیفادی ها برگزار کنیم را برنامه ریزی کردیم. 

به نظر می رسد هیچ کدام از تمهیدات لازم برای فشار به باشگاه ها برای همکاری 
با امیدها تا به امروز کارساز نبوده است. 

اگر این امر ادامه داشته باشد کاری نمی شود کرد و فقط باید حسرت خورد. چه کار 

می خواهیم کنیم؟ شما هرکسی هم باشید و هر چقدر فن داشته باشید و هرچقدر 
هم بلد باشید وقتی ابزار نداشته باشید چه کاری می خواهید کنید. ابزار یک مربی 
بازیکنانش هستند اگر بازیکن در اختیار نباشد باز باید بنشینید و حسرت بخورید. 
باید یک مقدار به این موضوع ملی نگاه کرد. متاسفانه کسانی که بعدا می نشینند 
حرف می زنند و به مســـائل خرده می گیرند همان هایی هســـتند که می توانند الان 
به تیم ملی امید خیلی کمک کنند. این موضوع خیلی جای گله و شـــکایت دارد. 
امیـــدوارم اگـــر خدا نکرده اتفاقـــات خوبی نیفتاد و کار از کار گذشـــت دیگر بعدا 
دوستان ننشـــینند درباره تیم امید حرف و حدیث درســـت کنند. اگر می خواهند 

کمک کنند الان کمک کنند.

به نظر می رسد این جوانانی که اشاره کردید به تیم های لیگ برتری رسیده اند 
بخشـــی از آن ثمره قانون جدیدی باشد که سهمیه بزرگسالان تیم ها را کاهش 

داده است. 
از یک طرف این موضوع به نفع امیدها شـــد و خیلی خوشـــحالیم که این اتفاق افتاد و 
بازیکنان مان با شـــرایط خوبی به اردوهای بعدی بیایند. ما زمان برای اینکه بعدا کارهای 
بدنی و خاص انجام دهیم، نداریم. فقط باید یک هماهنگی داشـــته باشیم و به بازی ها 
برویم. خدا را شکر با بازیکنانی که با آنها کار می کنیم از لحاظ تاکتیک پذیری شرایط خیلی 
خوبی دارند و من مطمئنم اگر در اختیار باشند ان شاءالله می توانیم نسبت به دوره های 

قبلی شرایط بهتری داشته باشیم. 

در حال حاضر 2، 3 بازیکن اســـتقلال در رده سنی امیدها بیرون مانده اند. این 
موضوع شما را نگران نمی کند؟

چرا نگران کننده هست اما کاری نمی شود کرد. ما سعی می کنیم این بازیکنانی که کمتر 
بازی می کنند را به سرعت برایشان در جریان اردوها برنامه ریزی تمرینی متفاوتی داشته 
باشـــیم. البته خود باشگاه هم دارد موانع را رفع می کند اما مقداری شرایط همان طور که 

گفتید نگران کننده شده است. 

به نظر می رسد چالش خرداد گذشته در تقابل با تیم های لیگ برتری را به خوبی 
مدیریت کردید تا این موضوع به یک مشـــکل و معضل بزرگ برای تیم ملی و 

باشگاه ها نشود. 
ما با همه باشگاه ها ارتباط خوبی داریم ضمن اینکه خوشبختانه با تمام مربیانی که دارند 
در لیگ کار می کنند یا همبازی بودم یا با هم به نحوی کار کرده ایم و همه آنها اخلاقیات 
و روحیات من را می دانند. من برای خودم این حرف ها را نمی زنم. ما تجربه وحشتناکی را 
از دوره های قبلی داریم و الان یک حسرت حدود 50 ساله داریم که به المپیک نرفته ایم. 
همین اتفاقات افتاده که به این رقابت ها صعود نکردیم. همین مسائل و مشکلات عین یک 
سریال هر دوره تکرار شده است. همین بازیکنان در اختیار مربی قرار نگرفته اند که به این 
رقابت ها نرفته ایم. بعد نمی توان مربی را آنالیز کرد که فلان بازیکنان را در اختیار داشتی 
اما حالا چرا نتیجه نگرفتی؟! بنده خدا ها با چه ابزار و وسیله ای باید نتیجه می گرفتند؟ اگر 
می خواهیم متفاوت باشیم باید نسبت به دوره های قبلی همکاری کنند. یک ماه خیلی 
سخت را در پیش داریم و که فشار زیادی طی آن به تیم های ملی و باشگاه ها خواهد آمد 
اما همه باید برای عبور از این مسیر سخت دست به دست یکدیگر دهیم. باید یک جای کار 
مقداری گذشت هم داشته باشیم. مطمئنم که هم باشگاه های ما و هم مدیران و هم مربیان 

ما همه این دغدغه را دارند که تیم به المپیک برود. ان شاءالله که یک اتفاق خوب بیفتد. 

همراهی با تیم ملی امید برای باشـــگاه ها به منظور حضور در بازی های آسیایی 
الزام شده است؟

به ما گفته اند باید در هر دو جام با قدرت شرکت کنیم. من هم گفته ام با قدرت همه ظرفیتم 
را می خواهم. ان شاءالله که اتفاقات خوبی هم بیفتد. 

برخی شایعات منتشر شده حاکی از آن بود که برای این دسته از بازیکنانی که 
راهی استقلال شد ه اند شما سفارش های لازم را کرده اید. 

به خدا قسم می خورم با هیچ کدام از بازیکنان تیم امید صحبتی نکردم که به فلان تیم بروید. 
من اصلا این کاره نیستم و خود بچه ها هم این مسائل را می دانند. اصلا این چیزی نیست 
که یک موضوع شخصی باشد ما دوست داریم بازیکنان هر جایی  که می روند برای تیم های 
خود بازی کنند و در بهترین شرایط به ما برسند. اما واقعیت این است که تا به حال به کسی 

نگفته ام که به این تیم برو یا به آن تیم نرو. واقعا به خودم اجازه چنین کاری را نمی دهم. 

با فدراسیون فوتبال قرارداد بسته اید؟
بله، دســـتیارانم قرارداد خود را بســـته اند و همه چیز اوکی است. البته من ایران نبودم اما 
قراردادم آماده اســـت و به نظر می رســـد طی امروز و فردا این قرارداد هم امضا خواهد شد. 

مشکلی از این بابت وجود ندارد. 

قراردادتان تا چه زمانی هست؟
اگر به المپیک صعود کنیم تا این رقابت ها و برگزاری این رقابت ها قرارداد معتبر خواهد بود. 

حتما از حضور اینیستا در الامارات تیم سابق تان باخبر شدید. 
بله من خودم آنجا بودم و خیلی وقت پیش هم از این موضوع خبر داشتم. دقایقی یکدیگر 
را دیدیم و با هم صحبت هم کردیم اما واقعیت این است که تا پیش از این نمی دانستم این 
موضوع خیلی خیلی جدی است چون مسئولان به من گفتند و در حال رایزنی بودند اما 
من گفتم بعید می دانم این چهره به این تیم بیاید اما در هر صورت این یک اتفاق خیلی 

بزرگ برای فوتبال امارات و باشگاه الامارات بود. 

درباره خاطرات بارسا که با او صحبت نکردید؟
او خودش همه اش خاطرات است!
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رضا عنایتی در گفت وگو با »فرهیختگان«: نگران ملی پوشان استقلال هستم اما کاری نمی شود کرد

وند یکنانم نگفتم به تیم خاصی بر باز به 
  تجربه وحشتناکی از گذشته داریم، هرکسی می خواهد کمک کند الان وقتش است           فکر نمی کردم اینیستا به الامارات بیاید، او همه اش خاطره است

  گزارش
وقتی خبر درخواست هواداران الهلال برای خرید نیمار برزیلی 

منتشر شد بیشتر چیزی شبیه به یک شوخی به نظر می رسید 

امـــا این خبر خیلی زود رنـــگ واقعیت به خود گرفت و حالا این 

باشگاه عربستانی در آستانه به خدمت گرفتن یکی از مشهورترین 

ستاره های دنیای فوتبال در سال های اخیر است. شاید رونالدو، 

بن زما و حتی ســـادیو مانه در اواخر فوتبال خود و درحالی که رو 

به افت بودند راهی عربســـتان شدند اما ماجرای نیمار می تواند 

ســـورپرایز بزرگی برای هواداران این تیم باشد چراکه او هنوز هم 

شماره 10 تیم ملی برزیل، مهم ترین ستاره این تیم و یکی از نفرات 

تاثیرگذار پاری سن ژرمن در سال های اخیر بوده است. پاریسی ها 

ســـال 2017 با پرداخت 222 میلیون یورو به بارسلونا، نیمار را 

خریدند تا گران ترین نقل وانتقالات تاریخ فوتبال را رقم بزنند که 

این رکورد هنوز هم شکسته نشده است. این ستاره 31ساله حالا 

در راه عربستان است و پرافتخارترین تیم این قاره با پرداخت 90 

میلیون یورو می خواهد این بازیکن را به خدمت بگیرد. عددی که 

بعید است تیمی در اروپا حاضر بود برای نیمار که در این سال ها 

با مصدومیت ها و حواشی مختلفی روبه رو بوده پرداخت کند. 

به این ترتیب عربستانی ها بار دیگر به کمک باشگاه های اروپایی 

آمدند تا با مبالغی بالاتـــر از ارزش واقعی، بازیکنان این تیم ها 

را بـــه خدمت گرفته و به نوعی این تیم ها را از بحران مالی خارج 

کنند. اتفاقی که به خصوص به چلسی کمک زیادی کرد. نیمار 

جدا از پولی که برای انتقالی پرداخت شده حدود 150 میلیون 

یورو نیز در ســـال دستمزد دریافت خواهد کرد که بسیار بیشتر 

از پولی اســـت که در پاریس نصیبش می شد. الهلال که پیش 

از این با خرید روبن نوس، سرگئی میلینکوویچ ساویچ، مالکوم 

و کالیدو کولیبالی توانســـته بود تیم پرستاره ای را برای حضور 

در لیگ عربستان و همچنین لیگ قهرمانان آسیا ببندد پس از 

ناکامی در فینال جام باشگاه های عرب برابر النصر حالا به سراغ 

نیمار رفته تا شـــاید به کمک این ستاره برزیلی بتواند جام های 

باقی مانده را تصاحب کند. 

جالب اینکه جدایی نیمار از پاری سن ژرمن در زمانی قطعی شد 

که کیلیان امباپه پس از حواشی فراوان درباره احتمال جدایی اش 

و سکونشینی در نخستین بازی فصل این تیم دوباره به تمرینات 

تیم انریکه برگشته و حالا برخی رسانه های فرانسوی معتقدند این 

اتفاقات و جدایی ستاره برزیلی بی ارتباط به امباپه نیست. حتی 

این شـــایعه منتشر شده که تمام اتفاقات هفته های اخیر بازی 

رسانه ای ســـتاره فرانسوی بوده تا مقدمات جدایی نیمار از این 

تیم را فراهم کند و همان طور که به نظر می رسید با مسی رابطه 

چندان دوستانه ای ندارد و علاقه نداشت تا این ستاره آرژانتینی در 

این تیم بماند، سناریویی را پیاده کرد تا نیمار، دوست صمیمی او 

هم پاریس را ترک کند و به این ترتیب به جای اینکه امباپه این تیم 

را ترک کند، دو ضلع دیگر مثلث مخوف این تیم در این تابستان 

باشگاه را ترک می کنند.

الهلال عربستان در آستانه عقد قرارداد  با نیمار ستاره تیم ملی برزیل و گران ترین  بازیکن تاریخ فوتبال جهان است

العشق و حال

محمدرضاحاجیعبدالرزاق
خبرنگار گروه ورزش

صدای نخبگان، نگاه جوانان

روزنـــــــامه فرهیختـــــــگان
FA R H I K H T E G A N
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f a r h i k h t e g a n o n l i n e

آگهی تجدید مزایده عمومی
دانشگاه آزاد اسلامی واحد بروجن در نظر دارد تالار پذیرایی پردیس خود را 

از طریق مزایده و در قالب اجاره واگذار نماید. متقاضیان می توانند جهت کسب 

اطلاعات بیشـــتر و دریافت فرم مزایده ظرف مدت 10 روز کاری از تاریخ درج آگهی به 

وبسایت دانشگاه به آدرس boroujen.iau.ir  یا حضورا به دبیرخانه واحد مراجعه فرمایند.

روابط عمومی دانشگاه آزاد اسلامی واحد بروجن

آگهی مزایده عمومی 
دانشـــگاه آزاد اسلامی واحد یادگار امام خمینی)ره( شهر ری در 

نظر دارد ضایعات فلزی سوله نساجی خود را از طریق برگزاری مزایده 

عمومی به فروش رساند. 

متقاضیان جهت بازدید، كسب اطلاعات بیشتر و دریافت اسناد مزایده 

مربوطه می توانند از تاریخ انتشار آگهی به مدت 10 روز كاری در ساعات 

اداری پس از واریز مبلغ 1/000/000 ریال )غیر قابل اســـترداد( به 

حساب شماره 0108210821009 بانک ملی به نام دانشگاه آزاد 

واحد یادگار امام خمینی)ره( شـــهرری به آدرس تهران، بزرگراه خلیج 

فارس، روبه روی حرم امام خمینی)ره(، دانشـــگاه آزاد اسلامی واحد 

یادگار امام خمینی)ره( شـــهرری، دبیرخانـــه واقع در طبقه همكف 

ساختمان اداری مراجعه نمایند.

 مهلت تحویل و ارائه اسناد از تاریخ انتشار آگهی به مدت 10 روز كاری 

به دبیرخانه حراســـت دانشـــگاه واقع در تهران، بزرگراه خلیج فارس، 

روبه روی حرم امام خمینی)ره( )دانشگاه آزاد اسلامی واحد یادگار امام 

خمینی)ره( )شهرری(، ساختمان اداری، طبقه سوم.

 هزینه درج آگهی به عهده برنده مزایده می باشد.

 درصـــورت هرگونـــه ســـوال و جهـــت كســـب اطلاعات بیشـــتر با 

شمار55229299-021 )اداره اموال( تماس گرفته شود.

شرکت مهندسی پژوهش صنعت نفت صدرا ساحل )سهامی خاص(

شماره ثبت: 372621 شناسه ملی 10320232199

بدینوسیله از کلیه سهامداران محترم شرکت مهندسی پژوهش صنعت 

نفت صدرا ساحل )ســـهامی خاص( یا نمایندگان قانونی آنها دعوت 

می شود  تا در جلسه مجمع عمومی عادی به طور فوق العاده شرکت که 

راس ساعت 10 صبح روز یکشنبه مورخ 1402/06/05 در محل دفتر 

مرکزی شرکت واقع در تهران محله شهرک راه آهن، خیابان بنفشه نهم 

شمالی، خیابان گلفام، پلاک 72 برگزار می گردد حضور بهم رسانند. 

دستور جلسه :

1. استماع گزارش فعالیت هیات مدیره و بازرس و حسابرس قانونی در 

خصوص عملکرد سال مالی منتهی به 29 اسفند 1401 

2. اتخاذ تصمیم در خصوص صورت های مالی ســـال مالی منتهی به 

29 اسفند 1401 

3. انتخاب اعضای هیات مدیره

4. انتخاب حسابرس و بازرسان قانونی برای سال مالی 1402 و تعیین 

حق الزحمه ایشان

5. انتخاب روزنامه کثیرالانتشار جهت درج آگهی های سال 1402

6. تعیین حق حضور اعضای غیرموظف هیات مدیره

7. سایر مواردی که در صلاحیت مجمع عمومی عادی باشد.

هیات مدیره شرکت مهندسی پژوهش صنعت نفت صدرا ساحل

آگهی دعوت به مجمع عمومی عادی 
آگهی مزایده به طور فوق العاده 

دانشگاه آزاد اسلامی قم به استناد مجوز شماره 54/88109 مورخ 1401/12/22 

کمیسیون معاملات مرکزی در نظر دارد نسبت به فروش تعداد 3 دستگاه آپارتمان 

مسکونی سه خوابه به صورت جداگانه واقع در قم، پردیسان، بلوار شهروند، خیابان 

البرز، انتهای البرز 2  پلاک 17 اقدام نماید. متقاضیان می توانند حداکثر10 روز 

کاری بعد از درج این آگهی با دردست داشتن فیش واریزی به مبلغ 2/000/000 

ریال به حســـاب 0115860878001  بانک صادرات جهت خرید اسناد مزایده 

به آدرس دانشـــگاه واقع در پردیســـان، بلوار دانشـــگاه آزاد اسلامی قم، مدیریت 

پشـــتیبانی مراجعه نمایند. ضمنا مبلغ ضمانت شرکت در مزایده برای هر واحد 

7/000/000/000 ریال )هفت میلیارد ریال( است که به صورت ضمانتنامه بانکی 

یا واریز به حساب 0109609776001 بانک ملی ایران شعبه بلوار امین قم به نام 

دانشگاه آزاد اسلامی قم همراه با اسناد مزایده بایستی تحویل گردد.

دانشگاه در رد یا قبول هر یک یا تمامی پیشنهادات مختار است 

روابط عمومی دانشگاه آزاد اسلامی قم 

نوبت دوم

 جلسه مجمع عمومی عادی به طور فوق العاده نوبت اول شرکت تعاونی مسکن هیات کوهنوردان 
جوان رودهن به شماره ثبت 715 و شناسه ملی 14005880790 راس ساعت 9 صبح روز شنبه 
مورخ 1402/06/18در آدرس رودهن مجتمع دانشگاه آزاد رودهن سالن آمفی تئاتر تشکیل 
می گردد. لذا از کلیه اعضا دعوت می شـــود با در دست داشتن کارت یا دفترچه عضویت راس 
ساعت مقرر در محل مذکور حضور به هم رسانید و یا وکیل/ نماینده خود را کتبا معرفی نمایید. 
ضمنا به اطلاع می رساند که به موجب ماده 19 آیین نامه نحوه تشکیل مجامع عمومی تعداد 
آرای وکالتی هر عضو حداکثر 3 رأی و هر شخص غیرعضو تنها یک رأی خواهد بود و اعضای 
متقاضی اعطای نمایندگی می بایست به همراه نماینده خود حداکثر تا تاریخ 1402/06/17در 

محل تعاونی حاضر تا پس از احراز هویت و تأیید وکالت برگه ورود به مجمع را دریافت دارند. 
* دستور جلسه :

1- گزارش هیات مدیره و بازرس
2- طرح و تصویب صورت های مالی سال های منتهی به 1401

3- انتخاب اعضای اصلی و علی البدل هیات مدیره و بازرسین
داوطلبان تصدی سمت های هیات مدیره و بازرسی به موجب ماده )2( دستورالعمل نحوه نظارت 
بر انتخابات تعاونی ها موظفند حداکثر ظرف پنج روز پس از انتشار آگهی دعوت فرم داوطلبی 

را تکمیل و تحویل دفتر تعاونی نمایند.
هیات مدیره شرکت تعاونی مسکن هیات کوهنوردان جوان رودهن

 آگهی دعوت مجمع عمومی عادی
 به طور فوق العاده 

نوبت اول
تاریخ انتشار آگهی:  1402/05/24


